



ICF Paris IDF International Building a Coaching Culture workshop on 17th May 2017

International Coaching Week 2017 was celebrated by the ICF Chapter Paris Ile de France with an experiential workshop co-created with and for organisations. The theme was:

**Building a Coaching Culture in our Organisations ;
Coaching as a style of managing, leading, engaging and transforming.**

This English-language workshop brought together internal and external coaches as well as HR and Talent Development leaders.

Highlights of the ICF/HCI studies on Coaching Culture and global trends were shared as an introduction to the topic.

We were proud to welcome a highly seasoned panel of guest speakers: Patrick Oudot de Dainville (ex L'Oréal), Brian Chaloner (Airbus) and Marie-Agnès Debar (Danone) who generously shared their stories and learnings from their organisations in an interactive exchange with the audience.



courtesy Muzo

The Case Clinic group activity turned out to be an engaging way to experiment with trusting a peer group and a structured process, allowing participants to work on their questions or organisational issues.

For further details, please contact:

Sabine Jordan-Dassonville, ICF President Chapter Paris IDF
Hellen Hettinga, ICF Paris International
Jo Leymarie, ICF Paris International
Gabriela Buettner, ICF Paris IDF Café Coach

ICF Paris IDF International 'Building a Coaching Culture workshop' on 17th May 2017

L'Antenne Paris Ile de France d'ICF a célébré la semaine internationale de coaching par un atelier en anglais en co création avec et pour les organisations.

'Building a Coaching Culture in our Organisations ; Coaching as a style of managing, leading, engaging and transforming.

Cet atelier d'une demi-journée en anglais a rassemblé des coachs internes et externes ainsi que des DRH et des leaders du Développement des Talents.

En introduction de l'atelier l'équipe internationale de l'antenne a fait une synthèse des études ICF/HCI sur la culture du coaching et des tendances globales.

Puis une équipe de trois intervenants de très grande qualité a été accueilli : Patrick Oudot de Dainville (ancien L'Oréal), Brian Chaloner (Airbus) et Marie-Agnes Debar (Danone). Ils ont très généreusement partagé leurs histoires et les apprentissages de leurs organisations par un échange dynamique et interactif avec les participants.



credit Muzo

L'activité collective 'Case Clinic' a permis aux participants de travailler sur leurs interrogations et leurs défis organisationnels sur la culture du coaching dans leurs organisations. Ils ont pu expérimenter un processus structuré tout en faisant confiance à un groupe.

Pour des renseignements merci de contacter l'équipe organisatrice:

Sabine Jordan-Dassonville, ICF Présidente Antenne Paris IDF

Hellen Hettinga, ICF Paris International

Jo Leymarie, ICF Paris International

Gabriela Buettner, ICF Paris IDF Café Coach





